
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 11. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 456
Beskæftigelsesministeren udtaler den 11. september 2014 til pressen, som
kommentar til SFI-rapporten om dagpenge, at vi har brugt 3 mia. kr. til af-
dæmpning af konsekvenserne af dagpengeforringelserne fra 2010. Vil mini-
steren på den baggrund oplyse, om ministeren mener, at vi har bevilget eller
brugt 3 mia kr.? Vil ministeren herudover sende en differentieret opgørelse
over, hvad disse penge er bevilget og/eller brugt til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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